
Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity 

 

zo dňa 23..01.2023 konanej v malej zasadačke  Mestského úradu v Rajeckých. Tepliciach 

 

 

Prezenčná listina: Meno     Podpis 

 

    

   Mgr. Rastislav Slyško                       ..........v.r................... 

 

 

                                    Ing. Pavol Bielik   .........v.r.................... 

 

 

Emília Duračinská   .........v.r.................... 

 

 

Jozef Knapec      .........v.r.................... 

 

 

Ing. Ján Valúch   ospravedlnený 

 

 

Zapisovateľ: Marián Veselický     ............v.r................. 

              

 

Začiatok rokovania o: 18.05 h 

 

Komisia sa zišla na svoje rokovanie dňa 23.01.2023. Rokovanie viedol predseda komisie  

Mgr. Rastislav Slyško. Komisia sa zaoberala zverejneným programom. 

 

Bod č. 1 - Úvod 

Predseda komisie Mgr. Slyško otvoril rokovanie komisie a oboznámil prítomných 

s programom komisie. 

 

Bod č. 2 – Plánované kultúrne akcie 

- predseda komisie otvoril diskusiu o rozpočte mesta na kultúru.  

Zapisovateľ komisie p. Veselický upresnil, že na kultúru pre rok 2023 je schválených  

27.800.- EUR. Predseda komisie upozornil, že rozpočet na plánované kultúrne akcie 

tvorí iba časť z celkových výdavkov na kultúru a treba presne do špecifikovať 

konkrétnu sumu, ktorá je k dispozícii. 

      -    komisia sa informovala o jednotlivých pravidelných, ale aj nepravidelných  

            kultúrnych  akciách  a ich financovaní  a vyjadrila názor, že komisia by mala poznať 

odhadované náklady na jednotlivé akcie, aby o nich mohla zmysluplne diskutovať. 

- p. Duračinská upozornila na potrebu koordinácie kultúrnych akcií aj s inými subjektmi 

pôsobiacimi na území mesta.       

- p. Duračinská informovala o plánovanej rekonštrukcií Hotela Skalka (odovzdanie 

staveniska v 1. alebo 2. polroku 2024) a pýtala sa či rozpočet mesta na rok 2023 



rátal s výpadkom dane z ubytovania, ktorá v minulosti bola približne 30.000.- EUR. 

Predseda komisie informoval, že mesto v období prípravy rozpočtu s touto 

informáciou nedisponovalo, takže ju bude potrebné zapracovať do rozpočtu. 

Bod č. 3 – Prerokovanie nedostatkov zistených v školskej jedálni Regionálnym úradom  

                 verejného zdravotníctva 

- komisia bola o nedostatkoch informovaná a zhodla sa na uskutočnení poslaneckého 

prieskumu v školskej jedálni. Zistené nedostatky boli organizačného, ale hlavne 

materiálneho charakteru.  

- komisia taktiež konštatovala, že na stránke mesta nie je dohľadateľná organizačná 

štruktúra mesta, ktorá by obsahovala aj vedúcu školskej jedálne. (nie je jasné pod koho 

vedúca ŠJ patrí) a doplniť na web mesta kontakty. 

- predseda komisie konštatoval, že školská jedáleň je vlastnená a prevádzkovaná 

mestom takže ide presnejšie o “mestskú jedáleň”, ktorá poskytuje svoje služby MŠ a 

ZŠ. 

- komisia diskutovala o investičnom dlhu v ŠJ a zhodla sa na potrebe rekonštrukcie, 

ktorá by riešila nielen nedostatky zistené Regionálnym úradom zdravotníctva, ale aj 

nevyhnutnou modernizáciou, aby mohla ŠJ slúžiť nielen MŠ a ZŠ ale aj seniorom. 

Bod č. 4 – Prerokovanie postupu odstránenia detského ihriska na ZŠ 

- komisia bola z vyjadrenia Mestskej polície informovaná o postupe odstránenia 

poškodeného a odhnitého detského ihriska v areáli ZŠ.  

- predseda komisie vyjadril názor, že všetok majetok mesta by mal mať svojho 

správcu, ktorý by sa o to staral. Ako príklad uviedol ihrisko s umelou trávou – 

tam to funguje. 

- predseda komisie konštatoval, že ihrisko bolo v majetku mesta a bolo 

prevádzkované mestom. V postupe odstránenia ihriska podľa neho nedošlo zo 

strany mesta k posúdeniu či je možné poškodené časti opraviť. Vzhľadom na 

potreby certifikácie sú obstarávacie náklady na nové ihrisko vysoké. 

- komisia diskutovala o výške poplatku za ihrisko s umelou trávou. Okolité obce 

pristúpili vzhľadom na radikálne zvýšenie nákladov na osvetlenie k zvýšeniu 

poplatkov. napr. Konská 40 euro/h, u nás je to 10 euro/h. 

 

Bod č. 5, 6 – Rôzne, Diskusia 

- predseda komisie informoval o materiáloch, ktoré dnes pribudli do komisie 

(správy o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ, ZŠ šk. roku 2021/2022 a o žiadostiach  

o poskytnutie príspevku na činnosť jednotlivých miestnych komunít) 

- správy o činnosti vyžiadať od riaditeľov elektronicky a zaslať členom na prípravu 

a zaujatie stanoviska. 

- vyjadrenie k príspevku na činnosť presunúť na ďalšie rokovanie komisie 



a do budúcna zmeniť VZN č.66/2011 – zasielanie žiadostí v el. podobe 

- p. Knapec informoval o príprave fašiangov v Poluvsí a p. Veselický o fašiangoch 

na námestí v Rajeckých Tepliciach 

 

Bod č. 7 - Záver 

 

- predseda komisie Mgr. Slyško poďakoval za účasť a ukončil rokovanie 

Rokovanie ukončené o 19.50 h 

V Rajeckých Tepliciach 23.01.2023 

Zapísal: Marián Veselický        

Overili:                                                                         

                                                                    ..............v.r...................            

                                                                       Mgr. Rastislav Slyško              

                                                                         predseda komisie                 

                                              

                                                        

                                                                  ...............v.r................... 

                                                           

                                                                     Emília Duračinská 

 

                                                                          člen komisie 


